
Fra: Torbjørn Sætre <tosatr@gmail.com> 
Sendt: 28. august 2017 08:52 
Til: Kjetil Eikefet; Linda Hammersvik Folkestad 
Kopi: Maria Ones; Postmottak Lindås 
Emne: Re: Sikring av veg på Ones 
 

Hei Kjetil og Linda, 

 

Har de hatt anledning til å sjå på epost under? 

Med ønske om ein riktig fin dag. 

 

 

Mvh 

Torbjørn 

 

2017-05-19 22:59 GMT+02:00 Torbjørn Sætre <tosatr@gmail.com>: 

Hei Kjetil, 

 

Har de gjort noko vurderingar kring vegsikringa på Onesvegen? 

Som nevnt tidlegare så er kantsteinane skada av lynnedslag, dette er ikkje utbetra. I tillegg til 

dette er me litt usikker på om denne sikringa i utgangspunktet er høg nok. 

 

 

Mvh 

Torbjørn Sætre 

 

2016-04-28 20:09 GMT+02:00 Kjetil Eikefet <Kjetil.Eikefet@lindas.kommune.no>: 

Hei. 

  

Det stemmer at me skal til å gjere litt på Kvalvågnesvegen og. 

Stikkene nermast avkjørsla til Hundvinfeltet markerar ein møteplass. Så renskar me i innersvingen slik 
at det vert litt betre sikt. 

Stikkene lenger nord markerar gravelinja for breiddeutviding i svingen. 

Til slutt vert det asfaltert frå krysset Hundvinvegen – Kvalvågnesvegen og inn til Oneskrysset. 

Med grøfterensk og stikkrenneskift så tenkjer eg det er nok for i år. Planen er at me skal ta resten 
heilt ut til Kvalvågneset til neste år. 

  

Mvh 
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Kjetil Eikefet 

Fagleiar-veg,Lindås Kommune 

56375680/47635709 

  

  

Fra: Torbjørn Sætre [mailto:tosatr@gmail.com]  

Sendt: 28. april 2016 09:09 
Til: Kjetil Eikefet; Linda Hammersvik Folkestad 

Emne: Re: Sikring av veg på Ones 

  

Hei, 

  

Takk for positiv tilbakemelding. 

Då ventar me og ser kva de finn. Me er ikkje bekymra mhp ferdsel i bil, men til fots og med 

sykkel. 

  

Skal de utføre arbeid på Kvalvågnesveien også? Ser det satt opp noen stikker inne i skogen. 

  

  

Mvh 

Torbjørn 

  

2016-04-26 14:32 GMT+02:00 Kjetil Eikefet <Kjetil.Eikefet@lindas.kommune.no>: 

Hei. 

  

Registrerer di bekymring ikring kantsikring langs Onesvegen. 

Iløpet av våren og sommaren skal vegavdelinga i Lindås kommune starte opp grøftereinsk og skifting 
av stikkrenner som er dårlege. 
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Då vil og slike ting som dette verte reparert. 

Når det gjeld høgda på betonkanten så er den godkjent slik som den står men me skal sjølvsagt 
kontrollmåle den.  

  

Mvh 

  

Kjetil Eikefet 

Fagleiar-veg,Lindås Kommune 

56375680/47635709 

  

Fra: Torbjørn Sætre [mailto:tosatr@gmail.com]  

Sendt: 26. april 2016 10:49 

Til: Linda Hammersvik Folkestad; Kjetil Eikefet 
Kopi: Maria Ones 

Emne: Sikring av veg på Ones 

  

Hei, 

  

Viser til vedlagte dokument med bilete av vegsikring av kommunal veg på Ones. 

Som de ser har betongkanten fått omfattende skader grunna nedslag av lyn. 

  

I tillegg til dette oppleves kanten som lav i forhold til personellferdsel langs veg, sett opp mot 

det store potensialet ved fall over kanten. Dette er den einaste gå/sykkelvegen tilgjenglig for 

barn og unge, og på utsida er det høgt ned. Enda verre er det sjølvsagt no med skadene i 

betongkanten. 

  

Er sikringa innafor krava? 

Burde det vore sikra betre med gjerde på toppen? 

  

Som småbarnsforeldre er vi bekymret for barna sin sikkerhet ved ferdsel i dette området. 
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Mvh 

Torbjørn 
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